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GVB 2014/2015 – en kort sammanfattning 
 

Under verksamhetsåret 2014/2015 har scoutkåren Gustaf Vasa-Bredäng bedrivit verksamhet för barn 

och ungdomar i Bredäng och Vasastan. 

Det har gått ett år och det har hänt otroligt mycket under året. Under hösten 2014 firade Gustaf Vasa-

Bredäng sitt nittionde år som scoutkår. Vi firade detta vid två tillfällen, en gång i november och en 

gång i december. I slutet av året trycktes även jubileumskåsor som delades ut till kårens samtliga 

medlemmar. Under året har fokus legat på verksamheten som i år bedrivits på två spåraravdelningar 

(Stingarna och Waingunga), två upptäckaravdelningar (Snabbfötterna och Gnagarna), två 

äventyraravdelningar (Rovfåglarna och Skogsmännen), tre utmanarlag (Bara Gustaf, Gustafs Änglar 

och Kvart i Gustaf), i styrelsen och i andra arbetsgrupper kring lokaler, Pettersberg och gvb.nu. 

Verksamhetsåret inleddes med scoutläger för kårens avdelningar. Spårarna var på Vässarö och 

eftersom det var jubileumsår innebar det självfallet också kårläger för Upptäckarna och Äventyrarna 

som i år hölls på Ånhammar. Utmanarlaget Bara Gustaf reste bort under en vecka (läs mer om 

avdelningarnas verksamhet i deras respektive lägerberättelser). 

I augusti hölls kårstämman i Gustaf Vasa församlingssal där kårordförande Åsa Jonsson samt vice 

kårordförande Alexander Vanderwert-Gebert avgick och det fanns då ingen ersättare. I oktober hölls 

en extra kårstämma där Serhat Aktay (tidigare vice kårordförande) valdes till kårordförande och Carl 

Hamberg valdes till ny vice kårordförande. Trots detta startade verksamheten ute på avdelningarna 

som vanligt efter kårstämman i augusti både i Bredäng och i Vasastan. 

Under augusti rekryterades nya medlemmar i två skolor i Bredäng. 

I augusti startades ett nytt utmanarlag, Kvart i Gustaf. De, tillsammans med äventyrarnas 

rådspatruller, har under hösten deltagit i Scouternas natt. Scoutkåren deltog även som vanligt i 

Scouternas Höstdag och vann kårtävlan i livlina. 

I november skickade scoutkåren sex delegater till distriktsstämman på Vässarö och även två delegater 

till Scouternas stämma i Kristianstad. Intressant från stämman är att Stockholms Scoutdistrikt 

ombildats och numera är en del av Riksorganisationen Scouterna. 

Under hösten skapades en ny roll i scoutkåren, kårutbildare (KUL). Åsa Jonsson valdes till KUL och ska 

under året informera om kurser som kårens ledare och utmanare bör och kan gå.  

Vid första advent deltog ledare, föräldrar och scouter i serverandet av kyrkkaffe utanför Gustav Vasa 

kyrka. Hösten avslutades med julavslutning i Gustaf Vasa församlingssal och med en ceremoni i Gustaf 

Vasa Lillkyrka. Ingen ledaraktivitet anordnades efter avslutningen då jubileumsfirande för ledare och 

utmanare anordnades bara några dagar senare. Kåren deltog även i midnattsmässan, julottan och 

under julnatten då Gustaf Vasa kyrka hölls öppen. 

Vårterminen satte igång i januari och löpte på som vanligt. Under början av terminen rekryterades nya 

medlemmar till äventyrarna i Bredäng i skolor i Skärholmen.  

Under våren anordnades Operation Rehnsgatan, en heldag då ledare från flera avdelningar samlades i 

lokalen på Rehnsgatan för att städa och rensa ut gamla förråd.  

Under våren deltog stora delar av scoutkåren i Scouternas Dag med stora framgångar. Upptäckarna 

och Äventyrarna tog båda hem första platsen i avdelningstävlan på Björnklon respektive Älghornet. 

Äventyrarna tog även hem första platsen i patrulltävlan. Waingunga tog tredje platsen i Myrstigen. 
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Under våren tävlade även utmanarna i Kvart i Gustaf i Lådan och hjälpte även till med Stockholm 

Marathon.  

Sommaravslutningen hölls i år på Varpaängarna i Bredäng. Efter lättare middag i lokalen på 

Bredängsvägen leddes scouterna ned till ängarna i blandade patruller med en tipspromenad på vägen. 

Kvällen avslutades med en ceremoniell utdelning av priser och märken. 

En gång i månaden har kårstyrelsen sammanträtt under verksamhetsmöte med start i oktober efter 

den extrainkallade kårstämman. Under året har närvaron varit bra och styrelsen har varit beslutsför på 

samtliga möten.  

Representation och kårens arbetsutskott 

Kåren har under verksamhetsåret representerats av ordförande och vice ordförande eller annan 

ledare på de ordförandeträffar som anordnats av Stockholms Scoutdistrikt.  

Styrelsens arbetsutskott (AU) har under verksamhetsåret bestått av kårordförande, vice kårordförande 

samt sekreterare som har arbetat med att planera större kåraktiviteter och leda scoutkårens styrelse. 

Scoutkåren Gustaf Vasa-Bredäng kan bedriva scouting tack vare det ideella arbete som ledare, 

assistenter och funktionärer utför. Utan dessa hade det varit omöjligt att bedriva någon typ av 

verksamhet och därför vill Kårstyrelsen rikta ett varmt tack till alla dessa. 

Scoutkåren vill också rikta ett varmt tack till myndigheter, institutioner, församlingar, företagare och 

företag, enskilda och föräldrar som underlättat arbetet med ekonomiskt stöd och personliga insatser. 

Serhat Aktay, Kårordförande 

  



 

5 
 

Befattningar valda av kårstämman 2014 
 

Kårstyrelsen 
Kårordförande ..................................................... Serhat Aktay 

Vice kårordförande .............................................. Carl Hamberg 

Kårsekreterare ..................................................... Agnieszka Wrzalik 

Kassör .................................................................. Peter Gustafsson 

Avdelningsrepresentant för Waingunga .............. Kjell Lindberg 

Avdelningsrepresentant för Stingarna ................. Peter Gustafsson 

Avdelningsrepresentant för Gnagarna ................. Rebecka Ingram 

Avdelningsrepresentant för Snabbfötterna ......... Robin Engström 

Avdelningsrepresentant för Skogsmännen .......... vakant 

Avdelningsrepresentant för Rovfåglarna ............. Simon Ström 

Avdelningsrepresentant för Gustaf Senior ........... Konstantin von Josefsson 

Utmanarrepresentant .......................................... Harald Tydén 

 

Revisorer 
Revisor ................................................................. Martin Svendsen 

Revisor ................................................................. Niklas Hellberg 

Revisorssuppleant ................................................ Björn Hagqvist 

Valberedning 
Sammankallande .................................................. Peter Gustafsson 

Ledamot ............................................................... Konstantin von Josefsson 

Ledamot ............................................................... Elisabeth Bergstrand 
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Jubileumsåret 2014 
 

Den 28 september 2014 fyllde Scoutkåren Gustaf Vasa-Bredäng 90 år. Denna soliga söndag var det 

sista dagen på Scouternas natt, en tävling där kåren bidraget med att hålla i två kontroller, bidra med 

sekretariat och distriktskontrollant. På prisutdelning, som slutade med att den sammanslagna 

rådspatrullen Älgen/Berguven kom tvåa och Gustaf Senior kom femma, kuppade Janne Engwall och 

Pliiiggis och tog tillfället i akt att upplysa alla närvarande om det faktum att GVB fyllde år just idag. 

Efteråt bjöds det på tårta till alla närvarande kårmedlemmar. 

Jubileumsåret inleddes med en bildkavalkad på gvb.nu med en historisk bild varje dag. Under våren 

startades Röda Sigillet och en tävling om att designa ett jubileumsmärke. Dessa två aktiviteter 

slutfördes dock aldrig. Det gjorde däremot jubileumslägret på Ånhammar i början av augusti. 

Under hösten hölls dels en fest för alla aktiva utmanare och ledare, dels en fest för kårmedlemmar 

under alla tider. I början av 2015 delades en jubileumskåsa ut till alla kårmedlemmar. 
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Grenarnas verksamhet 

Spårarscout – årskurs 2 – 3  
Scoutkåren har under året haft två verksamma avdelningar, Stingarna i Bredäng och Waingunga i 

Vasastan. Båda avdelningarna har under året haft fartfyllda kvälls-, helg- samt sommaraktiviteter. 

Waingunga 
Avdelningen har bedrivit verksamhet under året. 

Kjell ”Limpan” Lindberg, Al Waingunga 

Stingarna 
Stingarna har bedrivit spårarscoutverksamhet under verksamhetsåret, primärt på onsdagsmöten i 

Bredängslokalen men även under helger. Ledarteamet har bestått av Rickard, Peter, Madeleine, 

Anneli, Angelo och Anna, där de tre senare har deltagit sporadiskt.  

Programmet har varit utformat efter scouternas ålder och förmåga med mål att stödja deras 

intellektuella, andliga, känslomässiga, sociala och fysiska utveckling. Detta genom lekar och 

tävlingarna, sånger och sagor, pyssel och hantverk samt in- och utlärning, allt paketerat med klassiskt 

GVB-omslag.  

Rekryteringen i början av höstterminen gav väldigt många intresserade barn. När läget stabiliserat sig 

efter ett par möten hade vi närmare 25 scouter, med en viss övervikt av tjejer. Närvaron var god och 

kompisrekrytering gjorde att det droppade in någon ny lite då och då. Vi deltog på Scouternas höstdag 

med närmare 15 scouter samt hade en övernattning i lokalen med 17 scouter. På julavslutning deltog 

21 scouter, nån typ av rekord för Stingarna! 

Under ledarnas planeringshelg i början av januari bestämde vi oss för att upprepa fjolårets vinnande 

koncept att i slutet av terminen ha ett tältläger på Pettersberg och därefter inte ha någon ytterligare 

sommaraktivitet. Detta var något vi pratade med scouterna om under hela terminen för att skapa en 

förväntan. Först ut var dock en övernattning i februari på Ålstäket, Värmdös stuga. 11 scouter deltog. 

På själva lägret precis i slutet av terminen deltog 13 scouter. Vi både i tält uppe vid Torpen på 

Pettersberg, använde torrdasset, lagade mat på Ivar-spis och byggde en lägermatsal som vi satt och åt 

våra måltider i.  

Även om några få slutade i samband med juluppehållet så fick vi även nya scouter genom 

kompisrekrytering samt rekryteringsinsatser vid valborg. Stort tack alla scouter och ledare för ett 

mycket lyckats år!  

Peter Gustafsson, Al Stingarna 
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Upptäckarscout – årskurs 4 – 5  
Det finns två aktiva upptäckarscoutavdelningar i scoutkåren, Gnagarna i Vasastan och Snabbfötterna i 

Bredäng. Under året har avdelningarna haft regelbundna möten, deltagit i tävlingar och haft 

aktiviteter på helger och sommaren. 

Snabbfötterna 
Vi började hönsterminen som vanligt med att lämna vidare de scouter som varit Snabbfötter i två år. 

Då säger seden även att vi tar emot nya scouter från Stingarna vilket vi gjorde. De nya tillverkade sina 

Snabbfotssöljor. De som redan hade en sölja fick göra omslag till sina Snabbfotsböcker. 

Efter det första mötet började vi träna inför Scouternas Höstdag med livlina och orientering. Tyvärr 

har deltagandet under Scouternas Höstdag inte varit så bra som man kan hoppas på. Men de två 

scouter som var med uppskattade dagen i alla fall. 

Efter höstdagen så följde möten med chiffer, Kimsspel och eldkunskap. Både före och efter höstlovet 

hade vi en poängjakt. Det var alltså samma tävling på mötet före och efter höstlovet. Det var dock inte 

så uppskattat, scouterna sa i efterhand (när vi gick igenom terminen) att de tycke att det var en 

alldeles för repetitiv övning.  

När advent stod för dörren var det dags att köra terminens första och enda övernattning. Denna 

genomfördes tillsammans med Gnagarna. Under denna övernattning ifrågasatte vi (Snabbfotsledare) 

vitsen med att vi åker ut på fredagar och varför scouterna själva ska gå till stugan. Vi hade i alla falla en 

hyffsad hög närvaro på övernattningen fyra scouter. Vi hade Tintin-tema och scouterna fick lära sig att 

rena vatten och mycket annat som varje scout bör veta. 

Terminen slutade med två möten, ett där vi tävlade och ett där vi bakade pepparkakor. Som vanligt så 

är det kort om tid när man ska baka men det blir nästan alltid ett lyckat möte. Det blev ett bra möte 

även i år. 

Efter att terminen tog slut så gjorde vi ett ledarbyte. Jojjo tog det lugnt från Snabbfötterna på sin enda 

lediga dag i veckan. I hennes ställe började Carl och Jenny på avdelningen. 

Den nya terminen började med öva med stormkök och ett vintrigt utemöte. Även i år bestämde sig 

avdelningarna i Bredäng att anordna ett disco i scoutlokalen. Det var mycket uppskattat i år igen! Vi 

hade lärt oss en del från 2014. I år kanske vi hade ökat tiden i onödan och köpt in liiite för mycket 

godis. 

De möten som följde efter discot hade vi några fler scouter än normalt. Under våren har vi även haft 

ett lite mindre problem med en yngre deltagare. Hon är släkting till en av scouterna. Hon följde mer 

eller mindre med sin släkting till scouterna eftersom att hon inte fick vara själv hemma. 

Men terminen fortsatte i alla fall och vi hade övernattning med Gnagarna inför Scouternas Dag. Dock 

var övernattningen under ”fel” helg - vi skulle ha haft den en helg senare. Då skulle vi antagligen 

kunnat få med flera ledare eftersom Äventyrarna hade hajk samma helg. Det skulle även varit mer 

taktiskt inför Scouternas Dag. Annars var det en bra övernattning och vi hade hela sex deltagare. Vi 

hade även ett sjukhusbesök och en sydd tinning under övernattningen. Det var inte så bra men det 

sköttes på ett bra sätt av ledare och scouter. 

Efter övernattningen fortsatte vi med övning inför Scouternas Dag. Tävlingsdagen hade vi mycket 

enkelt fixat rätt antal kontrollanter men tyvärr hade vi bara med två scouter vilket inte är så roligt. I 

övrigt var det ett bra arrangemang. Bra sträckning och för det mesta bra kontroller (en kontroll som 

var mindre bra). 
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Terminen slutade med några utomhusmöten och vi avslutade terminen med att använda stormkök för 

att steka korv. Den stora avslutningen med kåren var i år mycket vacker med fint väder i Bredäng. 

Robin Engström, Al Snabbfötterna 
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Gnagarna 
Under hela året har Gnagarna 

haft avdelningsmöten på 

måndagskvällar 18.30-20.00. 

Innan varje möte har en 

städpatrull utsetts som då i 

regel stannat till 20.20 för att 

lämna lokalen ren och snygg 

efter oss tillsammans med 

patrullens fadder. Vi har 

under året haft tre övernattningar och några aktivitets/tävlingsdagar, bland annat 

Scouternas Höstdag där en av avdelningens tävlande vann. Mer om andra 

tävlingar kommer längre ner. 

Vi började höstterminen med ett starkt tillskott från Waingunga och har därför fortsatt kunnat ha fem 

patruller igång, men under vårterminen minskade detta till fyra patruller och det har fungerat ännu 

bättre. Tillsammans har vi varit 6 aktiva ledare i avdelningen, med vissa bortfall då och då. 

Vi har också under vårterminen haft 

övernattning med Snabbfötterna där 15 

scouter kom. Vårterminen har byggt på ett 

enhetligt tema med stora inslag av steam 

punk där scouterna har fått resa till olika 

världar (vattenvärlden, sopvärlden, 

isvärlden, repvärlden osv) genom att 

använda sig av olika ”nycklar” som de fick 

mötet innan som då symboliserade nästa 

möte. De har också fått använda sig av sina 

kistor för att samla dessa nycklar och även en loggbok som de har skrivit i varje möte och under/efter 

övernattning. Tanken är att temat ska nå sitt slut under sommarlägret 2015. 

Som ledarteam har vi varit relativt nya i den 

sammansättningen men det har fungerat bra. 

Andra terminen har vi lyckats bättre med 

förberedelser och planering då alla ledarna var 

med under planeringshelgen.  

Många är rutinerade sedan tidigare och vi har fått 

glatt tillskott av en nygammal scout och vän till en 

av ledarna. Att det har fungerat bra visade 

resultatet av Scouternas Dag tydligt då vinnande 

upptäckarscoutavdelning var Gnagarna samt vinnande upptäckarpatrull var Kaninen från Gnagarna. 

Sedan får vi inte glömma att vår tävlande i AL-tävlan kom 3a! (tyvärr ej undertecknad, kanske nästa 

gång) 

Alla våra övernattningar har hållit till på Pettersberg främst pga att vår stuga är bäst; det är en lagom 

hajkpromenad från bussen, lätt med bil och det finns el och rinnande vatten vilket har varit att föredra 
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för oss. Tyvärr har det i vissa fall varit 

svårt att få med alla ledarna på 

övernattning, så allt som har kunnat 

underlätta planering, logistik och 

förberedelser har prioriterats. 

Vi har haft två föräldramöten under året 

med väldigt låg närvaro från 

föräldrarna. Senaste föräldramötet kom 

4 föräldrar. Detta är något vi behöver 

kika på för att se hur vi kan höja 

närvaron och engagemanget hos föräldrarna. 

Som jag nämnde tidigare har varje 

patrull haft en fadder som inte har haft 

en alltför stor roll i verksamheten, men 

som är till för att vi ledare ska ha lite 

extra koll på hur scouterna mår i just den 

patrullen, och som vid pratringar och 

pratstunder sitter med patrullen och ser 

till att alla får prata t.ex. Någon som ska 

ha lite extra koll och kontakt med 

scouterna i den patrullen helt enkelt. 

Det har underlättat när vi varit väldigt många och har hängt kvar då det 

fungerat väldigt bra och scouterna uppskattar det. 

Vi har också haft en andraårshajk för andraåringarna. Det var tre ledare 

och 10 scouter som kom med. Dock fick vi omstrukturera slutet av hajken 

då det regnade hundar och katter den dagen och alla deras ryggsäckar, 

extrakläder och sovsäckar var genomblöta. Så vi avslutade hajken i lokalen med varm choklad, 

marshmallows och sång. Ni kan ju fråga våra scouter, men de är absolut taggade på att få genomföra 

en hajk enda till slutet! 

Vi som varit aktiva ledare på Gnagarna under det gångna året har varit: Petra (AL), Bengt (vAL), Rebecka 

(ass), Matilda (ass), Filip (ass) och Marion (ass). Vill också tacka ledarteamet för ett grymt år med med- 

och motgångar, men framförallt har vi alla vuxit i våra olika roller som ledare. Rebecka, Matilda och Filip 

har också varit på motsvarigheten till ALU i år, och jag ser mycket fram emot att få bli delgiven deras 

nya insikter och idéer, nu närmast under lägret 2015. 

Petra Ljunggren, Al Gnagarna  
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Äventyrarscout – årskurs 6 – 8  
Detta år har kåren haft två aktiva äventyrarscoutavdelningar. Avdelningen Rovfåglarna i Bredäng har 

vuxit sig än större i år och i lokalen på Rehnsgatan har avdelningen Skogsmännen bedrivit verksamhet 

med många olika aktiviteter. 

Skogsmännen 
Skogsmännen har under året haft ledarbehov. Tf Al och några assistenter som valdes på KST har på 

grund av sina arbeten inte kunnat delta i verksamheten och Al på Rovfåglarna, Simon Ström, har fått 

dra ett tungt lass. Vi fick en ny ledare under hösten – Tomas Geohagen. Den 19/3 var jag inbjuden att 

instruera i Woodcraft på avdelningen och sen dess har jag varit vAl. Vi har nu sju sistaårsscouter, två 

andraåringar och nio förstaåringar. Många av förstaåringarna har en mycket svajjig närvaro.  

Under hösten hade vi en rådspatrullövernattning, Älgen kom tvåa på Silverugglan tillsammans med 

Berguven, vi deltog på Höstdagen och hade även övernattning den helgen och vi deltog i SKROV/GAM. 

På E-kursen hade vi fyra deltagare på pl-kurs 1, fyra deltagare på pl-kurs 2 och en deltagare på pl-kurs 

3. 

Under våren blev ledarsituationen än besvärligare. I februari hade vi en ÖV tillsammans med 

Rovfåglarna med sju Skogsmän – ingen förstaåring, och på hajken den 17-19 april deltog sju 

Skogsmän, varav två förstaåringar. I Älghornet tävlade vi med Rovfåglarna med nio Skogsmän – tre 

förstaåringar. Vi vann Älghornets avdelningstävlan och Falk/Räven vann patrulltävlan. 

Vandrarnas Hajk var den 5-7 juni och hade fyra deltagare och en ledare från avdelningen – hajken 

behöver en viss uppdatering, men scouterna var mycket duktiga. 

Under första halvan av vårterminen var det endast Tomas och Victor som var ordinarie ledare, så 

Simon och några andra av kårens ledare hoppade in ibland. Fr.o.m. den 19 mars har jag varit vAl på 

avdelningen och Tomas tf Al. På några möten har närvaron varit 14-16 scouter, men det normala har 

varit 10 scouter eller under. Jag har nog aldrig varit med om en så svajjig närvaro under hela min tid 

som ledare i GV(B). Det finns dock gott hopp för framtiden, det kommer upp minst 10 pigga, duktiga 

Gnagare i höst – jag har sett dem i aktion på orienteringen i Lill-Jansskogen.  

Lars-Olof ”Pliiiggis” Sandberg, vAl Skogsmännen 
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Rovfåglarna 
Avdelningen Rovfåglarna har under höst- och vårterminen haft avdelningsmöten varje tisdagskväll från 

klockan 18:30 till 20:30 i Bredängslokalen. Vi har haft två patruller, Duvhöken och Havsörnen. En del 

av avdelningens medlemmar har börjat under vårterminen, i samband med ett rekryteringsryck och 

sportlovsdisco i februari och i början av mars, samt i och med Valborg. Det är främst kompisar som har 

börjat, men när ledarna anstränger sig för att rekrytera så gör även scouterna det och får då med sig 

sina vänner. Avdelningen börjar få en lite mer jämn fördelning mellan de olika årskurserna.  

Avdelningen har varit på övernattning och hajker 

på helgerna. Närvaron har varit skiftande på 

dessa. Med en närvaro på ungefär sex av nio 

scouter i snitt på mötena under höstterminen så 

har närvaron ökat betydligt under vårterminen 

(då vi har blivit fler). Under terminens sista tre 

möten var vi 11 av 11 scouter och till och med 12 

scouter på ett möte, då en som hade slutat kom 

tillbaka. På helgaktiviteterna har närvaron legat 

på ungefär fem-sex scouter under 

verksamhetsåret. Avdelningen fick upp en ny 

scout från Snabbfötterna och har fått tillökning 

(ca fyra scouter) utifrån till en storlek på 

avdelningen på 12 scouter, varav en del i regel 

har haft ytterst låg närvaro eller börjat väldigt sent på året. 

Detta verksamhetsår har det varit mycket mera fokus och fart på rådspatrullen Berguven. En succé för 

att få medlemmarna att närvara har varit att äta middag tillsammans i lokalen i början av 

rådspatrullmötet. Vi hade vår egen rådspatrullhajk till Berguvens vindskydd på Pettersberg, där vi 

orienterade (rätt!) över myren från Segersäng.  

Berguven har också deltagit 

på Scouternas Natt, men dock 

med endast två deltagare så 

vi fick slå ihop oss med Älgen 

och gick under namnet 

Bergälgen. Vi kom tvåa på 

Silverugglan! Under 

vårterminen har inte varit 

någon helgaktivitet med 

rådspatrullen.  

De övernattningar och hajker 

avdelningen har åkt på har 

varit tillsammans med 

Skogsmännen. På GAM- 

övernattningen deltog inte 

Skogsmännen men dock en 

AF – scout och Spanarna från 

Wallinum Väpnarna. Under 

jullovet deltog tre Rovfåglar på E-kursen som hölls på Gilwell. 

Bild 1 - Rovfåglar äter gröt på GAM 

Bild 2 - Havshöken lyfter Jesper för att få bonus poäng på Älghornets livlinekastning 
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Det blev ingen patrullövernattning (PÖ) i år för Havsörnen, trots tre planerade försök. Duvhöken har 

inte haft några planer på att åka på PÖ under året. Istället för den klassiska träningsövernattningen 

åkte vi på SWAG – hajk med Sundbybergs, 

Wallinum Väpnarna och Adolf Fredriks 

Scoutkår till Björnö. Det hela blev en 

väldigt lyckad ”lägerhajk” trots att det var 

i april (då vi hade rätt tur med vädret). 

Vårhajk under Kristihimmelfärdshelgen, 

som var tänkt att gå av stapeln mellan 

Mariefred och Laxne, blev tyvärr inställd 

på grund av för få anmälda scouter och 

lite trötta/småsjuka ledare. Under hösten 

hade vi en kombinerad övernattning på 

Sjövik med Scouternas Höstdag.  

Enligt ryktet skulle Skogsmännen endast 

vara två tävlande patruller på Scouternas 

Dag och hoppet om att kunna visa 

Skogsmännen vilken avdelningen som verkligen är kårens flaggskepp väcktes till liv igen! Vid samlingen 

på lördagsmorgonen, Scouternas Dag, visar det sig att vi endast är fem tävlande Rovfåglar och tar då 

istället och slår ihop våra krafter med Skogsmännen, vilket ledde till seger i avdelningstävlan i 

Älghornet under namnet Rovmännen och en tredje plats för mig i AL – tävlan. Havshöken (DH och HÖ 

sammanslagna) blev tyvärr felaktigt uppropade som segrare i patrulltävlan och fick några minuter i 

äran innan patrullen fick veta den bistra sanningen och lämna över priset till Falk/Räven. 

Ledare under året har varit: Simon (Al), Angelica (vAl), Calle (Ass) och Andreas (Ass). Tack så hemskt 

mycket till mina ledarkollegor för deras engagemang under det gånga året! 

Trots ”tisdagsförbannelsen” så har vi lyckats få verksamheten framåt. Patrullernas sista patrullmöten 

som gick av stapeln 26 maj visade på att bägge patrullerna har lyckats komma en bra bit på vägen mot 

att bli levande patruller, det om något säger en del. 

I skrivande stund ser vi fram emot sommarlägret med fyra Rovfåglar! 

Simon Ström, Al Rovfåglarna 

 

  

Bild 3 - Många äventyrarscouter samlade på SWAG hajken 
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Utmanarscout – årskurs 9 – gymnasiets år 3 
Scoutkåren har under höst- samt vårterminen av verksamhetsåret haft en aktiv scoutavdelning med 

utmanarscouter, Kvart i Gustaf. Avdelningen har bestått av förstaårs utmanarscouter. Under 

sommaren 2014 gjorde utmanarlaget Bara Gustaf sin avslutande resa - läs mer om denna under 

sommarlägerberättelser! 

Kvart i Gustaf 
Verksamhetsåret började med att några från laget deltog på planeringshelgen. Tillsammans la vi första 

stommen till terminsprogrammet. Därefter har vi ställt upp och tävlat på Scouternas natt och kunde 

komma på femte plats. Under september har vi (som vanligt) arbetet på Stockholm Halvmaraton.  

Under höstterminen hade vi en Invigningsövernattning för medlemmarna i laget och senare även 

Winerövernattning med hög närvaro. Under höstterminen koncentrerade laget sig på att under 

mötena lära känna varandra bättre och samtidigt inte släppa den ”scoutiga” sidan av verksamheten. Vi 

såg till att göra något ”scoutigt” minst var tredje möte. 

I början av vårterminen bestämde vi oss att tillsammans gå SLUG-utbildning, en kurs för utmanarlag 

med syfte att sammansvetsa laget så att vi kunde samarbeta bättre. Kursen bestod av två förmöten 

och en helg på Skatboet. Alla som deltog var väldigt nöjda med kursen och vi har diskuterat att 

eventuellt göra om detta om tillfälle ges. 

Senare under vårterminen har vi äntligen, efter en längre tids omröstning, röstat fram lagnamnet -

Kvart i Gustaf. Under vårterminen började vi förbereda och planera för vår sommarresa, vår plan är att 

åka och cykla på Gotland i juni innan midsommar. 

I slutet av terminen tävlade vi som vanligt Lådan – en tävling där man tävlar i par och som går ut på att 

lösa massa uppgifter. Målet är at vinna en låda och nyckel till denna. Vi har också arbetat på 

Stockholm Marathon och dragit ihop pengar till lagkassan. 

 

Konstantin Josefsson, Al Kvart i Gustaf 
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Sommarläger 

Spårarscoutläger – Waingunga – Vässarö 2014  
Vi samlades vid Tekniska högskolan lördagen den 14 juni och åkte kommunalt ut till Ellan med 18 

scouter, två ledare och några föräldrar samt några yngre förmågor. 

Stina Hedskog och Karin Gällnö gick ALU när vi andra Waingungascouter och ledare hade läger.  

När vi kom ut till Vässarö åt vi lunch och sedan bar det av till Vässaröolympiaden. Under tiden som 

Vässaröolympiaden underhöll scouterna så höll övriga ledare på att resa tält, sätta upp köket med 

mera. Eftersom vi var så få ledare så provade vi på en hel del av Vässarös fasta spår såsom 

samarbetsgläntan, Fladan, naturstigar med mera. Vi hann även med en dagshajk till södra där vi 

tillverkade och åt hajkbomb, vilket var väldigt uppskattat.  

En kvällsaktivitet som var väldigt uppskattad var att vi en gång efter middag gick ner till markan. Alla 

scouter fick 40 kronor att handla godis/märken/minikåsor för. Allt godis skulle vara uppätet innan man 

gick tillbaka till lägerområdet. Det tog en stund innan alla sockerhöga scouter kom till sängs denna 

dag.  

Vi hade tur med vädret, regnkläderna behövde aldrig användas. En del bad hann vi också med. 

Ett stort tack till Åsa Jonsson som följde med oss till Vässarö, tack för hjälpen! Samt givetvis ett stort 

tack till Robin som hjälpte till med lägermaterielen! 

Kjell ”Limpan” Lindberg, Lägerchef 
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Kårläger – Jubileumsläger 2014 på Ånhammar 
Nu hade det äntligen blivit dags för kårens 90 års jubileum och det innebar såklart att vi åkte ut till vårt 

älskade Ånhammar! 

Alla kårens avdelningar närvarande, utom Stingarna, och lägret hade väldigt högt närvarande bland de 

äldre scouterna. Efter stora marknadsföringskampanjer i ungefär ett halvår gentemot både scouter 

och föräldrar fick vi med oss 29 äventyrare fördelade på fyra patruller, varav sex scouter var från 

Rovfåglarna och resterande var från Skogsmännen. På upptäckargrenen hade vi med oss 20 scouter 

där två scouter var Snabbfötter och övriga 18 scouter var Gnagare. Från Waingunga deltog 11 scouter. 

Vi hade även fått en förfrågan från en av Rovfåglarnas föräldrar om att låta två vänner från Amerika till 

en av våra Rovfåglar få följa med på lägret, vilket vi beviljade. Dessa två amerikaner fick vara med på 

Äventyrargrenen och Upptäckargrenen. Trots att de aldrig hade varit scouter tidigare klarade de av 

vårt intensiva lägerliv rätt så bra! 

Vad gäller ledartäten på lägret så var det som mest 29 scoutledare som var ute på de olika grenarna 

samtidigt. Till detta tillkommer att vi hade en besöksdag för äldre kårmedlemmar där 17 stycken kom 

på besök och några till och med sov över till dagen därpå. Förutom besöksdag för gamla GVBare hade 

vi även en besöksdag för föräldrar. Hela 20 föräldrar besökte Ånhammars fina ängar, det var främst 

föräldrar från Äventyrarna. De utmanare som deltog på lägret var där som ledare eller assistenter på 

de olika grenarna. Totalt var vi som högst en enskild dag på lägret 108 personer ute på ängarna!  

Jubileumslägret var olika långt för de olika åldersgrupperna, äventyrarna var ute den 28 juli till den 8 

augusti, upptäckarna var ute från den 2 augusti till den 8 augusti och spårarna hade sitt läger från den 

2 augusti till den 4 augusti. Ledarna var redan ute den 25 juli och hade förläger där vi byggde upp stora 

Bild 4 - Lägerfotot, Jubileumslägret på Ånhammar 2014 



 

19 
 

delar av infrastrukturen och ledarbyn. Stor eloge till Peter Gustafsson som hade snickrat ihop fyra 

(återanvändbara) dassmoduler innan lägret som helt klart höjde standarden på lägret jämfört med 

tidigare år. 

Lägerprogrammet bestod av bland annat lägerbygge i patrullbyarna, den dagliga tävlingen Ånhammar 

Games, hajker, femkamper, äventyrligt tema, Renhornet, lägerbål, hemliga kvällsövningar som tillhör 

jubileumsläger, brodag mellan de olika grenarna, tävlingar, bad och lek! 

Eftersom det var 90-års jubileum 

hade vi även en kårdag där vi 

firade att kåren fyllde år. 

Under det stora lägerbålet i mitten 

av lägret blev vår egen Mr. GVB, 

jag talar om ingen mindre än Lars-

Olof ”Pliiiggis” Sandberg, utnämnd 

till hedersordförande i kåren - vår 

scoutkårs högsta 

hedersutmärkelse. Stina Hedskog, 

Angelica Nordh och Karin Sjöberg 

Gällnö blev ledarutnämnda och 

Åsa Jonsson fick sin Treklöver-

Gilwell utnämning under 

lägerbålet.  

 Temat för lägret var tidsresor och för äventyrarnas del hade patrullerna blivit inbjudna att resa till 

olika destinationer i tiden och valde såklart att åka till kårens glansdagar år 2004 när kåren fyllde 80 år. 

Temat genomfördes främst på hajken som var en kombination av vandring och paddling. 

Svårighetsnivån på hajken var väldigt låg, då scouterna gick ungefär fem kilometer och även fick åka bil 

(med förbundna ögon då det en av tidsmaskinerna) och sova på en badplats med dess bekvämligheter 

innan paddlingen började. Hajken blev väldigt uppskattad av scouterna tack vare detta och så är det ju 

alltid lika skönt att komma hem till lägret efteråt. 

Under lägret så hade ledarna inte bara sin bas i ledarbyn utan även uppe på Ånhammar gods, i 

Andersstugan där både intendenturen och lägertidningen höll till. Det blev många sena kvällar med 

den uppskattade lägertidningen för en del av ledarna. Förutom att vi använde oss av Andersstugan fick 

vi även en personlig guidad tur i Ånhammars museum med gamla gårdsredskap, telefoner, kläder med 

mera, av ingen mindre än vår hedersmedlem Elisabeth von Stockenström.  

Lägret råkade tyvärr ut för en rad incidenter och det blev en del samtal med sjukvårdsupplysningen 

och besök på närliggande sjukhus. På det stora hela skötte vi oss väldigt bra vad gäller krishanteringen 

av skadade personer. Vi hade utskrivna dokument med färdbeskrivningar till de närmsta sjukhusen och 

med hälsoinformation på våra deltagare i sjukvårdstältet. Responsen från berörda föräldrar efter 

lägret har varit mycket god i dessa avseenden. Förhoppningsvis har vi alla lärt oss något av de olika 

situationerna och blir ännu bättre förberedda inför kommande läger. 

Syftet med jubileumslägret var arrangera ett oerhört bra, stort och roligt läger som skulle ge 

inspiration och mersmak inför hösten, en känsla som alla verkligen kände efter lägret. Lägret blev 

fantastiskt lyckat både för ledarna och scouter! 

Bild 5 - Ko Åsa och kkass Peter utnämner Pliiiggis till hedersordförande 
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Energin från lägret verkar fortfarande leva kvar hos våra äldre scouter, inte minst våra nuvarande 

utmanare som var sistaårsäventyrare under lägret. 

Stort tack till Bo Lemar och hela familjen von Stockenström som inte bara låter oss ha sommarläger på 

deras ägor utan även hjälper till med lite allt möjligt under lägret! 

Tack till lägrets egen intendentur Robin Engström som skötte matinhandlingen och utlämningen med 

bravur, utan den minsta sura min över det hårda arbetet! 

Tack till hela lägerledningen, lägrets kassör Peter Gustafsson, äventyrarnas grenlägerchef Johanna 

Ljungwaldh, upptäckarnas grenlägerchef Petra Ljunggren, spårarnas grenlägerchef Karin Sjöberg 

Gällnö. 

På samma sätt som patrulledarna har Blå Stund 

(pl-samling) för att kunna få prata av sig har det 

varit ytterst värdefullt att vi hade 

lägerledningsmöten då och då. Stort tack för allt 

ert slit med att få programmet, scouterna och 

främst ledarteamen för de olika grenarna att 

fungera så bra som möjligt! 

Tack till alla ledarna, gammal som ung, er insats 

var avgörande för att få till det lyckade läger som 

jubileumslägret på Ånhammar blev!  

Tack till lägrets alla patruller som styrde kosan 

mot verkligt levande patruller, som till och med 

imponerande på några av kårens äldsta ledare! 

Störst tack går nog till alla scouter som trotsar 

regn, blixtoväder stekande heta och skippar 

stadens bekvämligheter för att varje år åka ut på 

våra sommarläger och ge både sig själva alla 

patrullkompisarna och även oss ledare minnen 

för livet! 

 

Med Scouthälsning 

Simon Ström, Lägerchef 

 

  

Bild 6 - En tidsresande lägerchef på paddelhajk 
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UnderBara Gustaf intar Turkiet– 13 – 21 juli 2014 
Närvarande: Mikael Johansson, Fredrik Jonsson, Nils Lindvall, Saga Bergqvist, Roxanne Carlsson Norlin, 

Andreas Andersson, Rebecka Ingram. 

 

  

Sju glada medlemmar ur 

Vårat utmanarlag sågs 

Den trettionde på Arlanda  

För att på äventyr åka  

 

Mot omtumlande vågor  

Och brännhet sol som färgade  

Vår hy som en regnbågsfärg 

Tillsammans hade vi kul  

 

Vid pool och strand badade  

Vi medans skratten lät  

Högt mot den närliggande 

Och ståtliga borgen 

  

Som vi så gärna ville se 

Och gick då himmelskt fel  

Ut i skog och upp på mur  

Tog vi oss till sist upp till topp 

 

Svetten rann och orken tyna  

men ståtliga stod vi och  

tittade ut mot Alanya  

som ett vykort var vår sikt 
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Andra kvällen hade vi  

Ett födelsedagsbarn 

Med ett vackert namn, Roxanne  

På med skjorta och skor  

 

Här ska det firas med kebab 

På fin fin restaurang 

Med kypare så språkkunniga  

I alla nordiska språk  

 

Brunbrända gav vi oss av  

En vecka senare med  

Minnen i bagage och en  

Tår i ögat för nu är allt slut

 

Rebecka Ingram, Bara Gustaf  
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Utbildning 
Kårutbildningsarbetet har under året främst varit fokuserat på kursen Trygga Möten. Alla ledare som 

är över 15 år och regelbundet aktiva i sammanhang där barn och ungdomar är med skall gå kursen 

minst vart tredje år. Trots intensivt arbete med information har endast fyra av kårens ledare 

genomgått webkursen under året. En ledare var anmäld till en fysisk kurs arrangerad av Roslagens 

scoutdistrikt som tyvärr blev inställd. Utöver det har två ledare som gått kursen tidigare rapporterat in 

det till kåren. I dagsläget är det sex av kårens aktiva ledare och ett tiotal av de ledare som är med och 

hjälper till då och då som ännu inte har gått kursen. 

Arbetet har också varit fokuserat på att informera om övriga utbildningar som erbjuds inom Scouterna 

samt att hjälpa kårens medlemmar med anmälan och tips på var bidrag kan sökas. I år har det främst 

handlat om Ledarutbildning Scout och Explorer Belt som går av stapeln under början av nästa 

verksamhetsår. 

Waingunga, Gnagarna, Skogsmännen och Rovfåglarna har fått besök med information om utbildningar 

och mer individspecifika förslag på aktuella utbildningar. Ledare från övriga avdelningar har 

informerats vid kårgemensamma aktiviteter.  

Ett längre besök gjordes hos utmanarlaget Kvart i Gustaf då de fick en mer övergripande genomgång 

av vilka utbildningar och äventyr de har tillgång till genom Scouterna, med fokus på att de ska få en 

bred bild av vad som erbjuds dem och vilka arrangemang kåren ger bidrag till. Mest väcktes intresset 

för äventyr, just nu Blå Hajken, Explorer Belt och Biscaya. 

Under året har jag också arbetat med att ta fram ett kårgemensamt arbetssätt för knivbeviset. Det är 

ännu inte klart när verksamhetsåret slutar men inväntar bara några sista kommentarer från upptäckar- 

och äventyrarledarna. 

Utbildade 2014/15:  

Datum Kurs Deltagare 

Juni  Ledarutbildning Scout  Stina Hedskog 

  Angelica Nordh 

  Karin Sjöberg Gällnö 

Juli Explorer Belt Rebecka Ingram 

 Blå Hajk, Ledarutbildning BAS Roxanne Carlsson Norlin 

Oktober Trygga Möten Marion Karlsson Tang 

  Lars-Olof ”Pliiiggis” Sandberg 

  Filip Landenius 

November Trygga Möten Matilda Nilsson Morris 

Januari Ljusspårskurs Anneli Fridell 

Mars SLUG Harald Tydén 

  Leonard Macchi 

  Tor Bergqvist 

  Carl Hedin 

  Konstantin von Josefsson 

April Värdebaserat Ledarskap Stina Hedskog 
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Lokaler och inventarier 

Pettersberg 
Alla stugor, torp och vindskydd står kvar. De avvaktar Gårdsfogdens verksamhetsberättelse.  

Alexander Olsson, Gårdsfogde 
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Bredängsvägen  
Under verksamhetsåret har Stingarna, Snabbfötterna och Rovfåglarna utnyttjat lokalen för sina möten. 

Lokalen har varit uthyrd lördagar och söndagar. 

Några större reparationer har inte genomförts under året, endast normalt underhåll som byte av filter 

i radonfläkten. 

Fastighetsägaren har efter flera påminnelser tagit bort klotter på ytterdörren. 

Vid ett tillfälle under vårterminen rann det in vatten i lokalen på grund av stopp i avloppet i våningen 

ovanför. 

Folke Bergstrand, Lokalfogde Bredängsvägen 

Rehnsgatan 
Höstterminen inleds med löpande inköp av diverse förbrukningsvaror för lokalen.  

En städdag genomfördes under våren (28 februari) med stor uppslutning.  

Under våren har diverse materialinköp skett samt rengöring och torrtorkning av ytterdörrens 

slutbleck. En liten information till alla, om olja används på slutbleck kan det torrdamm som ryker fästa 

på slutblecket.  

OBS! Dörrstängaren på ytterdörren har viss svårighet att stänga – tryck igen dörren beroende på det 

läge den dras upptill. 

Jag tackar för mig och lämnar över till Er nästa lokalfogde i och med denna våravslutning. Jag önskar Er 

all lycka till med Scoutverksamheten. 

Matts Jonsson, Lokalfogde Rehnsgatan 

 

  



 

26 
 

Vår hemsida gvb.nu 
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gvb.nu har under 2014-2015 levererat sajten www.gvb.nu med över 200 dagliga besökare i 

genomsnitt, 152 st epostadresser, 365 st Dagens bild, 32 st nyhetsartiklar och mycket annat! 

Driftavbrotten har varit få, även om de existerat. Under verksamhetsåret har en finslipning av den 

knappt två år nya designen gjorts och administrationsgränssnittet för KS-sidorna har förbättrats. 

Presentation av redaktionen 

Björn är nog den i redaktionen som varit med från första början och därmed 

längst. Det mesta som rör design och programmering har han gjort, men även 

en hel del innehåll. Naturligtvis jobbar han med webb-grejer också och tar bra 

betalt för det. Så tro inte att du kan mer eller bättre än honom än möjligen på 

woodcraft. 

 

Peter är vår strateg och ser till att gvb.nu är marknadsanpassat, affärsdrivet 

och stödjer kårprocessen. Han ser till att vi fokuserar på rätt saker och 

prioriterar vad som ska göras och i vilken ordning. I alla sammanhang är han 

vår product backlog owner. Peter är bland annat arkitekten bakom 

medlemsregistret och närvarohanteringen. Han ser också till att vi får e-post 

och medlemsbrev. 

Pliiiggis är den som håller gvb.nu vid liv med innehåll. Han ser till att nyheter 

kommer på plats, terminsprogram, lägger in alla bilder, bokningar av petters, 

medlems¬regsitret, avdelningar, inbjudningar, evenemang och mycket annat. 

Utan iii skulle gvb.nu vara stendöd. Snygg men tom på innehåll. iii är känd för 

att på en kårstämma i slutet på 80-talet sagt att det där med datorer orkar 

ingen hålla på med. Idag vet vi bättre och iii själv är den mest inbitne av alla. 

 

Robin är yngst på redaktionen och en duktig webb¬utvecklare till vardags. 

Han har inte fått någon riktig chans att bevisa sig än men vi hoppas mycket 

på framtiden. Robin snickrar på nästa generations webbsajt som tar gvb.nu 

ut i molnet som det heter. Robin är AL på Snabbfötterna och lägger ner sin 

mesta tid på det. 
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Konstklubbens fond 
Konstklubbens fond, med syfte att utveckla Pettersberg, uppgår vid årets slut till 7 154,29 kr, årets 

ränta ej medräknad. Pengarna har förvaltats på ett sparkonto hos OK Sparkassa, den sparform som 

givet låg risk bedöms ge bäst avkastning. Av den ursprungliga gåvan på 109 110,51 kr har majoriteten 

av de förbrukade medlen använts för inköp av de mycket uppskattade containrarna på Pettersberg, 

där kårens lägermaterial förvaras. Under detta år har inga medel ur fonden använts. 

Ekonomi 
Verksamhetsåret 2014/2015 slutade på sista raden med ett negativt resultat på 17 052,61 kr att 

jämföra med ett budgeterat nollresultat. 

Underskottet beror nästan uteslutande på att bidragssökandet från Sensus inte har blivit av. Dessa 

pengar är dock inte förlorade med dem kommer att hamna på ett annat bokföringsår.  

Andra avvikelser mot budget är att kårhelg och terminsavslutning kostat mindre än budgeterat, även 

så ledarvårdsaktiviteter. Läger har genererat ett överskott. Innertaksförbättringen på Rehnsgatan har 

inte genomförts. Inte heller har några större ekonomiska externa gåvor inkommit.  

Under året har ett antal jubileumsaktiviteter genomförts vilket belastat balansräkningen och genom 

detta påverkat likviditeten. En minskning av det sparade kapitalet hos OK Sparkassa har därför behövt 

genomföras. Av fonderingen på 26 000 kr för inköp av vindskydd och surrningsstänger har endast 

1 364 kr använts.  

Med start den 1 januari 2015 plockade Stockholm Stad, exklusivt för scoutkårer, bort det tak som 

tidigare funnits för lägerbidraget, en förändring som till största del är tack vare vår egen Simon Ström. 

För kårens räkning innebär det ytterligare bidrag varje år på mellan 5 000 – 15 000 kr. I övergången 

mellan reglerna har ett negativt saldo skapats på kårens interna omfördelningskonto på 6 163,25 kr. 

Peter Gustafsson, Kårkassör 
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Kårstyrelsens undertecknande 
 

__________________________  __________________________ 

Kårordförande / Serhat Aktay   Kårsekreterare / Agnieszka Wrzalik 

 

__________________________  __________________________ 

Kassör / Peter Gustafsson   Ledamot / Carl Hamberg 

 

__________________________  __________________________ 

Ledamot / Kjell Lindberg   Ledamot / Robin Engström 

 

__________________________  __________________________ 

Ledamot / Rebecka Ingram   Ledamot / Simon Ström 

 

__________________________  __________________________ 

Ledamot / Konstantin von Josefsson  Ledamot / Harald Tydén 

 


